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S  t  a  r  o  s  t  a      o  b  c  e      B  á  n  o v 

 Číslo: VI/ 2019       Bánov 19.6.2019 

Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  ktoré sa uskutočnilo 19. júna 2019 t. j. v stredu 

o 17 : 00 hod. v zasadačke obecného úradu v Bánove, s nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie zasadnutia – PhDr. Miloš Rybár, starosta obce  

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ – PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich OZ 

 – Predkladá: Ing. Lenka Melišková, prednostka Obecného úradu Bánov 
4. Záverečný účet obce Bánov za rok 2018 a Hodnotiaca správa programového rozpočtu 

obce Bánov za rok 2018 

 – Predkladá: p.Erika Palacková,účtovníčka obce 

5.  Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce Bánov za rok 2018  

- Predkladá:  p. Helena Kramárová, hlavná kontrolórka obce 
6.  Správa o plnení rozpočtu za 1. štvrťrok 2019 

 - Predkladá:p.Erika Palacková,účtovníčka obce 

7.  Všeobecne záväzné nariadenie Obce Bánov o určení výšky mesačného príspevku na   
 čiastočnú úhradu nákladov v materskej škole, školskom klube detí a školskej  
 jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Bánov 
 - Predkladá:PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 
8.   Návrh Plánu práce a termínov zasadnutí PS a OZ na II. polrok 2019  
 -Predkladá: Ing. Lenka Melišková, prednostka Obecného úradu Bánov 
9.   Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Bánov na II. polrok 2019 

- Predkladá: p. Helena Kramárová, hlavná kontrolórka obce 
10.  Ţiadosť o odkúpenie pozemku – Ján Ščevlík – AUTODOPRAVA RAJAN 
11. Ţiadosť o odkúpenie pozemku – Ing. Monika Sjöqvist 
12. Organizačné otázky, rôzne 
a) Návrh na prevádzkový poriadok obecného kina SOKOL Bánov 
 - Predkladá: Bc. Matúš Ohrádka, kultúrny referent obce 
b) Ţiadosť o bezplatné vyuţívanie priestorov kina na kalendárny rok 2019 
 - Predkladá:spevácky zbor Galabriel 
c) Ţiadosť o bezplatné vyuţívanie priestorov kultúrneho domu na kalendárny rok 2019 
 - Predkladá: organizácia SZPCCH a SZTP Bánov 
d)  Výsledok voľby riaditeľa ZŠ s MŠ Bánov 
 - Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

13. Diskusia 

14. Záver 

 

 

    PhDr. Miloš Rybár 

           starosta obce Bánov 
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P r í t o m n í 
 

sú vlastnoručne podpísaní na prezenčnej listine, ktorá je súčasťou zápisnice. Zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  sa zúčastnilo 8 poslancov. Z rokovania OZ sa ospravedlnili 

poslanci : Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír. 

 
1. Otvorenie  
 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktoré bolo zvolané podľa 

odseku 1, § 12, zákona č. 369/1990 Zbierky o obecnom zriadení. Za zapisovateľku určil 

pán starosta pani Ing. Danielu Houbcovú. Overovateľmi zápisnice z predchádzajúceho 

zasadnutia boli Ing. Ivan Valachovič a Ing. Marián Krajčír. 

K predchádzajúcej zápisnici neboli ţiadne pripomienky. Za overovateľov správnosti  

VI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva určil pán starosta  Mgr. Soňu Kleinovú a  

Mgr. Petronelu Mazúchovú 

Za členov návrhovej komisie určil p. starosta  p. Branislava Oremusa, Ing. Ivana 

Valachoviča a Mgr. Martina Kováčová. 

 

Hlasovanie:    za: 7    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár dal v úvode rokovania hlasovať za navrhnutý program. 

OZ v Bánove schvaľuje navrhnutý program rokovania.  

 

Hlasovanie:    za: 7    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

Slovo dostala prednostka obecného úradu Ing. Lenka Melišková. Skonštatovala, ţe 
uznesenia zo IV zasadnutia OZ konaného 24.4.2019 boli splnené, pričom uznesenie 
týkajúce sa cien pozemkov nachádzajúcich sa na miestnom hliníku za obecným kinom je 
v štádiu riešenia. Uznesenia z V. zasadnutia OZ konaného 2. Mája 2019 boli splnené 
všetky. Pripomienku mal p. Ing. Marek Šimunek, aby sa kontrola uznesení zaradila medzi 
materiály k OZ, ktoré sú poslancom zasielané.  
 
OZ v Bánove berie na vedomie kontrolu uznesenia zo IV. zasadnutia OZ konaného  

24. Apríla 2019 a V. zasadnutia OZ konaného 2. Mája 2019 

 

Hlasovanie:    za: 7    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 
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4. Záverečný účet obce Bánov za rok 2018 a Hodnotiaca správa programového 

rozpočtu obce Bánov za rok 2018 

P. starosta v tomto bode oboznámil občanov s hospodárením v rámci obecného rozpočtu 

za predchádzajúci rok. Ing. Marek Šimunek na doplnenie povedal, ţe sa tento bod riešil na 

finančnej komisii, poďakoval predošlému vedeniu za výsledky. Taktieţ sa na finančnej 

komisii prerokovávali odborné stanovisko hlavnej kontrolórky a zo strany komisie vzišla 

pochvala za vypracované stanovisko. P. starosta tieţ poďakoval bývalej p. starostke 

a predchádzajúcemu zastupiteľstvu za výsledky a hospodárenie. 

 

OZ v Bánove schvaľuje záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad.  

 

Hlasovanie:    za: 7    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

5.Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce Bánov za rok 

2018 

Slovo dostala hlavná kontrolórka obce Bánov p. Helena Kramárová. Pri odbornom 
stanovisku vychádzala z predloţených dokladov. Navrhuje aby celý prebytok – zisk 
z hospodárenia bol prevedený do rezervného fondu. K tomuto bodu neboli ţiadne 
pripomienky a preto p. starosta dal hlasovať.  
 
OZ v Bánove berie na vedomie hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2018 
 

Hlasovanie:    za: 7    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 
OZ v Bánove schvaľuje pouţitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného 
fondu vo výške 129 721,40€ 
 

Hlasovanie:    za: 7    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 
6. Správa o plnení rozpočtu  za I. štvrťrok 2019 

P. Ing. Marek Šimunek hovoril o tom, ţe všetko bolo prebrané na komisii a všetko je 

v poriadku. P. starosta oboznámil občanov o investíciách zrealizovaných v I. štvrťroku 

2019. Hovoril o havarijnom stave kúrenia v ŠA, maľovaní priestorov školy, o autobusovej 

zastávke na ul. Šurianskej a ostatných investíciách ktoré boli zrealizované a ktoré sú 

rozpracované. Momentálne plynie 10 týţdňová lehota pri  nadstavbe MŠ a začiatkom 

prázdnin sa bude táto nadstavba realizovať. Koncom júna budú vybudované dve detské 

ihriská a to v ŠA a na ul. J. Palárika. P. Branislav Oremus pripomenul aby sa zakúpila 

nová kosačka, nakoľko je potrebná. P. starosta odpovedal, ţe v priebehu budúceho týţdňa 
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sa bude kupovať. Na záver PhDr. Helena Juríková poďakovala p. Erike Palackovej za veľmi 

podrobné a prehľadné vypracovanie rozpočtu. 

 

OZ v Bánove berie na vedomie plnenie rozpočtu za I. štvrťrok 2019. 
 
Hlasovanie:    za: 7    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

 7. VZN Obce Bánov o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v materskej škole, školskom klube detí a školskej jedálni v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Bánov 

 

P. Starosta hovoril o tom, ţe v tomto VZN sú zapracované 2 ţiadosti – Ţiadosť o zaradenie 
vratnej kaucie a Ţiadosť o navýšenie finančného pásma. Odovzdal slovo vedúcej školskej 
jedálne p. Rosivalovej, ktorá hovorila, ţe budú od septembra v platnosti nové normy 
a pestrejšia strava pre ţiakov. Doplatok za stravovanie bude minimálny nakoľko 
stravovanie bude hradené štátom do výšky 1,20€. Ročníky I-IV budú doplácať za obed 
0,01€ a ročníky V – IX 0,10€. Zamestnanci si platia stravovanie v plnej výške a škôlkári 
1,54€. Vo VZN je zaradená vratná kaucia, nakoľko od septembra budú obedy zadarmo. 
Deti budú mať čip, na základe ktorého bude moţné sledovať koľko detí je v daný deň 
v škole a koľko detí bolo na obede. Ak by sa dieťa zabudlo odhlásiť z obeda, bude tento 
obed vyplatený z vratnej kaucie. Vratnú kauciu budú platiť rodičia dieťaťa na začiatku 
školského roka, ak sa suma počas celého školského roka nevyčerpá, bude vrátená 
rodičom. Výška vratnej kaucie bude 25€. Ing. Marek Šimunek hovoril o tom, ţe sú to 
minimálne sumy, ktoré budú rodičia za obedy doplácať a VZN bolo prejednané na 
finančnej komisii. Mgr. Petronela Mazúchová mala pripomienku, ţe ak sa bude jednať o  
rodinu, ktorá má v škole viacero detí, bolo by dobré ak by sa kaucia zaplatila iba na jedno 
dieťa a na konci roka by sa zúčtovala výška stravného za všetky deti. Túto podmienku je 
moţné si interne nastaviť v jedálni.  
 
OZ v Bánove schvaľuje VZN obce Bánov o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov v MŠ. 
 

Hlasovanie:    za: 7    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

Prišla Mgr. Miroslava Petrášová 17:36 
 
8. Návrh plánu práce a termínov zasadnutí PS a OZ na II. polrok 2019 

 
Materiály a jednotlivé termíny mali poslanci k dispozícii na pracovnom stretnutí. Ing. 

Marek Šimunek mal pripomienku, aby sa do plánu práce zaradil bod Územný plán, 

nakoľko sa rieši veľa vecí súvisiacich práve s Územným plánom. Bude potrebné sa venovať 

tomuto bodu na viacerých zasadnutiach tak, aby mali moţnosť vyjadriť sa k nemu 

občania, ktorých sa to týka. 
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OZ v Bánove schvaľuje plán práce zasadnutí PS a OZ na II. Polrok 2019 s doplnením 

prerokovania územného plánu obce Bánov v augustovom PS a OZ. 

 

Hlasovanie:    za: 8    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Miroslava 

Petrášová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

9. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Bánov na II. polrok 2019 

 
P. Helena Kramárová uviedla na čo sa zameriava pri kontrolnej činnosti. Kontroluje 
doklady mesačne a vyhotovuje záznam z kontroly. Ak je potrebné alebo ţiadúce, robí 
kontrolu aj mimo plánu práce.  

 
OZ v Bánove schvaľuje plán práce hlavnej kontrolórky obce Bánov. 

 

Hlasovanie:    za: 8    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Miroslava 

Petrášová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

10. Ţiadosť o odkúpenie pozemku –  Ján Ščevlík Autodoprava RAJAN 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár oboznámil občanov, ţe sa jedná o pozemok nachádzajúci 
sa na mieste pri COOP Jednote. Na realizáciu výstavby je potrebných 34 m2 pozemku 
a cena bola daná 30€/m2. 
 
OZ v Bánove schvaľuje zámer na odpredaj časti pozemku označeného ako Diel č. 2 

z parcely registra „C“ evidovanej na katastrálnej mape, ako parcela č. 687/15 o výmere 

56006 m2 zast. pl. a nádvoria pre k.ú. Bánov zapísanej na LV č. 1, z ktorej bol oddelený 

Diel č. 2 o výmere 34 m2, a to geometrickým plánom č. 67/2019 zhotoveného 

autorizovaným geodetom a kartografom Ing. Petrom Moravčíkom z 24.5.2019 pod č. 

67/2019, autorizačne overeným dňa 27.5.2019 Ing. Petrom Moravčíkom, a úradne 

overeným Okresným úradom odbor katastrálny Nové Zámky dňa 5.6.2019 pod č. 

666/2019 ktorej vlastníkom je  obec Bánov, Hviezdoslavova 34, 941 01 Bánov v celosti 

v prospech Ján Ščevlík, nar. 15.11.1951, bytom Gen. Svobodu č. 15, 941 01 Bánov za 

cenu 30€/m2 ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, ţe sa jedná o časť plochy, 

ktorá susedí s pozemkom parc. č. 687/196 ostatná plocha pre k.ú. Bánov vo vlastníctve 

Ján Ščevlík, nar. 15.11.1951, bytom Gen. Svobodu č. 15, 941 01 Bánov a na parc. č. 

687/196 je plánovaná stavba polyfunkčnej budovy, kde stavebníkom je taktieţ záujemca 

o priamy predaj a uvedený Diel č. 2 je nevyuţiteľný pre obec z hľadiska jeho umiestnenia 

medzi plánovanou stavbou polyfunkčnej budovy a budovou predajne COOP Jednota Nové 

Zámky s.d. (parc. č. 169/1).  

Hlasovanie:    za: 8    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Miroslava 

Petrášová 

          proti: 0 



6 

 

   zdrţal sa: 0 

 
OZ v Bánove schvaľuje odpredaj časti pozemku označeného ako Diel č. 2 z parcely registra 

„C“ evidovanej na katastrálnej mape, ako parcela č. 687/15 o výmere 56006 m2 zast. pl. 

a nádvoria pre k.ú. Bánov zapísanej na LV č. 1, z ktorej bol oddelený Diel č. 2 o výmere 34 

m2, a to geometrickým plánom č. 67/2019 zhotoveného autorizovaným geodetom 

a kartografom Ing. Petrom Moravčíkom z 24.5.2019 pod č. 67/2019, autorizačne 

overeným dňa 27.5.2019 Ing. Petrom Moravčíkom, a úradne overeným Okresným úradom 

odbor katastrálny Nové Zámky dňa 5.6.2019 pod č. 666/2019 ktorej vlastníkom je  obec 

Bánov, Hviezdoslavova 34, 941 01 Bánov v celosti v prospech Ján Ščevlík, nar. 

15.11.1951, bytom Gen. Svobodu č. 15, 941 01 Bánov za cenu 30€/m2 ako prípad hodný 

osobitného zreteľa z dôvodu, ţe sa jedná o časť plochy, ktorá susedí s pozemkom parc. č. 

687/196 ostatná plocha pre k.ú. Bánov vo vlastníctve Ján Ščevlík, nar. 15.11.1951, 

bytom Gen. Svobodu č. 15, 941 01 Bánov a na parc. č. 687/196 je plánovaná stavba 

polyfunkčnej budovy, kde stavebníkom je taktieţ záujemca o priamy predaj a uvedený Diel 

č. 2 je nevyuţiteľný pre obec z hľadiska jeho umiestnenia medzi plánovanou stavbou 

polyfunkčnej budovy a budovou predajne COOP Jednota Nové Zámky s.d. (parc. č. 169/1).

    

Hlasovanie:    za: 8    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Miroslava 

Petrášová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

11. Ţiadosť o odkúpenie pozemku – Ing. Monika Sjöqvist  

P. starosta uviedol, ţe ide o pozemok o výmere 325m2. P. Oremus Branislav  sa prihlásil 

do rozpravy a povedal, ţe táto ţiadosť bola podaná uţ viackrát. Ide o strategický pozemok 

a má významnú súvislosť s otvorením Územného plánu obce a je to moţnosť vybudovania 

obytnej zóny v tejto časti obce. Jeho názor je taký, aby si tento pozemok obec nechala vo 

vlastníctve. Ing. Marek Šimunek súhlasil s týmto vyjadrením a je tieţ za to, aby sa 

pozemok neodpredával. PhDr. Helena Juríková povedala ţe táto otázka by mala zostať 

otvorená a nie je to jednoznačné zamietnutie ale poslanci zastupujú záujmy obce.  

 
OZ v Bánove nesúhlasí so ţiadosťou o odkúpenie pozemku - Ing. Monika Sjöqvist. 
 
Hlasovanie:    za: 8    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Miroslava 

Petrášová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 
12. Organizačné otázky, rôzne 

a)  Návrh na prevádzkový poriadok obecného kina SOKOL 

 
P. starosta hovoril o tom, ţe predloţený návrh pracovného poriadku spĺňa všetky potrebné 

náleţitosti. Súčasťou návrhu sú aj 2 návrhy cenníka a na pracovnom stretnutí sa poslanci 

zhodli na návrhu č. 2. P. Branislav Oremus sa prihlásil do rozpravy a pripomenul, ţe 

v nájme je zahrnuté aj to, ţe budú zrekonštruované sociálne zariadenia. Ing. Marek 

Šimunek mal pripomienku, ţe otázka rekonštrukcie sociálnych zariadení by mala zostať 
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otvorená s moţnosťou, ţe by ich zrekonštruoval nový nájomca. P. starosta hovoril o tom, 

ţe v najbliţšej dobe za začnú rekonštruovať spomínané priestory. P. Branislav Oremus mal 

pripomienku, aby sa nezabudlo na zadnú časť sály kina, kde nie je odkvapový systém 

a zateplenie.  

 

OZ v Bánove schvaľuje prevádzkový poriadok kina SOKOL Bánov. 

 

Hlasovanie:    za: 8    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Miroslava 

Petrášová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

OZ v Bánove schvaľuje cenník za prenájom kina SOKOL Bánov (návrh č. 2). 

 

Hlasovanie:    za: 8    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Miroslava 

Petrášová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

 

b)  Ţiadosť o bezplatné vyuţívanie priestorov kina na kalendárny rok 2019 – 

Galabriel  

P. starosta hovoril o tom, ţe sa spevácky zbor Galabriel premiestnil z priestorov SMO do 

priestorov kina a teraz ţiadajú o bezplatný prenájom. K tomuto bodu neboli ţiadne 

pripomienky, hlasovalo sa.  

 

OZ v Bánove schvaľuje bezplatné vyuţívanie priestorov kina pre spevácky zbor Galabriel 

na kalendárny rok 2019. 

 

Hlasovanie:    za: 8    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Miroslava 

Petrášová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

c) Ţiadosť o bezplatné vyuţívanie priestorov kultúrneho domu na kalendárny rok 

2019 

 
K tomuto bodu taktieţ neboli ţiadne pripomienky a preto p. starosta vyzval návrhovú 
komisiu aby prečítala návrh na uznesenie.  
 
OZ v Bánove schvaľuje bezplatné vyuţívanie priestorov KD pre organizáciu SZPCCH 
a SZTP Bánov na kalendárny rok 2019. 
 

Hlasovanie:    za: 8    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  
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Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Miroslava 

Petrášová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

d) Výsledok voľby riaditeľa školy ZŠ s MŠ Bánov 

 
P. starosta hovoril o tom, ţe bolo vyhlásené výberové konanie na riaditeľa ZŠ s MŠ Bánov, 

oboznámil občanov ako prebiehalo vyhlásenie výberového konania. Prihlásená bola jedna 

uchádzačka. Od 1. Augusta 2019 bude viesť  ZŠ s MŠ Mgr. Denisa Slíţová. 

 

OZ v Bánove berie na vedomie výsledok voľby riaditeľa ZŠ s MŠ. 

 

Hlasovanie:    za: 8    Ing. Marek Šimunek, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela  

    Mazúchová, PhDr. Helena Juríková, Branislav Oremus,  

Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Miroslava 

Petrášová 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 
13. Diskusia  
Do diskusie sa zapojili poslanci Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková a Oremus 
Branislav.   
PhDr. Helena Juríková bola oslovená rybármi, p. Šimunkom, aby sa zabezpečila Štrkáreň 
tabuľami so zákazom kúpania, nakoľko je to rybársky revír s prideleným číslom a je to 
ochranné pásmo 4 stupňa a stále je v okolí veľa odpadkov a neporiadku. Druhá 
poţiadavka bola aby sa zabránilo vývozu smetí na konci ulice ČA. Pán starosta prisľúbil, 
ţe do prázdnin sa osadia na Štrkárni tabule a v štádiu riešenia je aj skládka na konci ulice 
ČA, kde sa zasahovalo pri poţiari uţ 2x. 
Ing. Marek Šimunek hovoril o tom, ţe na pracovnom stretnutí sa riešilo odkupovanie 
obecných pozemkov a je potrebné začať pracovať na zmluvách. Ďalej hovoril o výstavbe 
R7, kde podané návrhy sú v štádiu schvaľovania a bol zvolený variant, ktorý prechádza 
najbliţšie popri Bánove. Preto vyzval občanov k iniciatívne, je potrebné nadviazať na 
aktivity, ktoré v minulosti vyvíjali napríklad ochrancovia prírody, aby sme sa spoločnými 
silami pokúsili  oddialiť R7 od obce.  
P. Branislav Oremus pripomenul problém so sociálnymi zariadeniami v areáli ŠA, ktorý sa 
stále posúva. Je potrebné riešiť aj odkladací priestor pre kosačky a iné zariadenia. Pýtal sa 
na biomasu za tribúnov – kedy to bude zlikvidované. Ďalej poprosil aby sa do Sihoti dala 
tabuľa so zákazom vstupu motorovým vozidlám – alebo nejako zabrániť autám vstup do 
areálu Sihote.  Prisľúbil ţe dá vypracovať cenové ponuky na zábranový stĺp a pýtal sa na 
aktuálnu situáciu na zbernom dvore.  
P. starosta odpovedal – objednávka na spracovanie biomasy bola odoslaná uţ v marci 
avšak nakoľko bol máj daţdivý nebolo moţné veľkotonáţny drvič umiestniť na rozmočenú 
plochu. Akonáhle bude plocha vysušená, prídu bioodpad spracovať. Sociálne zariadenia  
na ŠA – sú vytypované miesta, kde by mohli byť vybudované, je to v štádiu diskusií a rieši 
sa aj technická miestnosť. Tabule pri Sihoti sa objednajú spolu s tabuľami na Štrkáreň. 
Zberný dvor – pán starosta sa zúčastnil na niekoľkých stretnutiach a na základe 
informácií, ktoré získal nie sú financie pre kolo do ktorého sa obec prihlásila – oficiálne 
stanovisko zatiaľ nemá.  Zistil, ţe je moţnosť podať ţiadosť na výzvu cez envirofondy do 
200 000€ ale bude potrebné prerobiť existujúci projekt. Ďalej čo sa týka zberného dvora, 
tak prebehla kontrola z inšpektorátu práce a kontrola zo ŢP, konečné stanoviská ešte nie 
sú dané. Momentálna situácia je stabilizovaná, zamestnanci Zberného dvora budú 
premiestnení do budovy SMO. 
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Ing. Marek Šimunek doplnil, ţe v minulosti bol na Slovenskom pozemkovom fonde ale bolo 
potrebné urobiť zmeny v Územnom pláne obce ale bol z ich strany prísľub na odpredaj 
pozemku na ktorom by mal byť zberný dvor vybudovaný. 
P. starosta PhDr. Miloš Rybár v rámci diskusie poďakoval všetkým za účasť na dňoch obce 
a pozval občanov aj poslancov vo štvrtok 20 júna 2019 o 19:00 hod. na odhalenie 
pamätníka v areáli kostola.  
Do diskusie sa zapojili aj občianky Bánova. Hovorili o tom, ţe chýbajú v obci miesta na 
sedenie pre starších občanov – napríklad v cintorínoch a pri kostole. P. starosta povedal, 
ţe existujúce lavičky sa budú rekonštruovať a v areáli kostola a pri detských ihriskách 
pribudnú nové miesta na sedenie.  
Ďalej hovorili o tom, ţe je zlá situácia v rámci starostlivosti o verejné priestranstvá a o tom, 
ţe by sa mala lepšie kontrolovať práca VPP. P. starosta povedal, ţe z kapacitných dôvodov 
sa momentálne nestíha udrţiavať všetko ale robia sa veci ktoré sú prioritné. P. Branislav 
Oremus mal pripomienku, ţe by sa mohla dať moţnosť o starostlivosť o verejnú zeleň aj 
súkromným osobám alebo iným firmám. P. starosta odpovedal, ţe momentálne vyuţíva 
sluţby jednej takej firmy v starom cintoríne.  

 
14. Záver 
  

Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár poďakoval prítomným poslancom a hosťom za 

účasť  a tieţ divákom pri televíznych obrazovkách za pozornosť a ukončil VI. zasadnutie OZ. 

 

 

Overovatelia :  

 

 

Mgr. Petronela Mazúchová     ........................................ 

 

Mgr. Soňa Kleinová        ......................................... 

 

 

 

PhDr. Miloš Rybár     .......................................... 

 

Ing. Lenka Melišková     .......................................... 

 

Ing. Daniela Holubcová            .......................................... 


